
 
 

 

 

 

Motie:  Het VN-verdrag Handicap moet nagekomen worden 

Mensen met een beperking kunnen niet omlopen om ergens anders over te steken. 
Mensen met een beperking hebben een veilige oversteekmogelijkheid nodig. 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 25 juni 2020 
gehoorde hebben de discussie over de kredietverstrekking Houtplein 
 
Constaterende dat: 
-het DO voorziet in één formele oversteekplaats op het Houtplein 
-de uitleg waarom slechts één oversteekplaats/zebra mogelijk  is merendeel vergelijkbare  
 argumenten heeft die destijds gebruikt zijn om uit te leggen, waarom op de Rijksstraatweg  
 voetgangersoversteekplaatsen dienden te verdwijnen; 
-dat er circa 100 bussen per uur, gemiddeld een per 36 seconden, naar en van het Houtplein  
 zijn geprognotiseerd en dat dit niet al het verkeer is. 
 
Overwegende dat: 
-dat onze regering het VN-verdrag voor de rechten van mensen heeft ondertekenend  
 (kortweg: VN-verdrag Handicap); 
-dat het verdrag nagekomen dient  worden; 
-dat in deze fase aanpassingen op het DO eenvoudig mogelijk zijn; 
-de toepassing van KAR mogelijkerwijze het OV optimaal kan ondersteunen. 
 
Draagt het College op om spoedig met een zodanige aanpassing op het DO Houtplein te 
komen dat mensen met een beperking veilig en zonder (onveilig) om te moeten lopen, 
kunnen oversteken. 


